

# John Charles Haines School 興氏學校

247 W. 23<sup>rd</sup> Place; Chicago IL 60616

Tel電話: 773-534-9200 Fax傳真: 773-534-9209

Website網站: [www.haines.cps.edu](http://www.haines.cps.edu)

---

Catherine Amy Moy Davis 戴維斯梅綺雯  
Principal 校長

Scott Scherquist 施史葛  
Assistant Principal副校長

10-25-2016

Happy Monday Haines family,

Just a few updates for the upcoming weeks.

Taffy apples will be ready for delivery this Thursday and Friday, October 27 and 28. Special thanks to everyone who supported the LSC fundraiser. Congratulations to Room 215 who sold the most apples.

School Spirit Week starts next week, Oct. 31st to Nov. 3rd. The student council has planned a fun filled week.

There will be no school on Friday, Nov. 4 for School Improvement Day.

Don't forget Report Card Pick Up is Wednesday, Nov. 9. We look forward to seeing all of our parents on this day.

The class who has 100% participation will be entered into a raffle for something fun for the class and the teacher.

Veteran's Day is Friday, Nov. 11- NO School.

We are still looking for volunteers and/ or guest speakers for our annual Career Fair on Friday, November 18th. If you are interested, please email Ms. Debbie Chan at [dchan@cps.edu](mailto:dchan@cps.edu) for more information.

As always, have a fantastic week.

Thank you!

Catherine Amy Moy  
Principal

# John Charles Haines School 興氏學校

247 W. 23<sup>rd</sup> Place; Chicago IL 60616

Tel電話: 773-534-9200 Fax傳真: 773-534-9209

Website網站: [www.haines.cps.edu](http://www.haines.cps.edu)

---

Catherine Amy Moy Davis 戴維斯梅綺雯  
Principal 校長

Scott Scherquist 施史葛  
Assistant Principal副校長

興氏學校的大家庭，星期一快樂！

這幾星期將有一些事項：

朱古力蘋果將於本週四和周五10月27和28運抵學校。特別感謝支持校董會籌款活動的每一個人。恭喜21課室賣了最多的蘋果。

學校精神週開始於下週，10月31日至11月3日。學生會計劃了一個充滿樂趣的一星期。

11月4日星期五學校會議日，學生不用上課。

不要忘記成績表派發是星期三，11月9日，這一天我們期待和所有家長見面。

有100%家長來抵課室將進入抽獎活動，為課室和老師提供有趣的東西。

退伍軍人節是11月11日星期五，學生不用上課。

11月18日星期五為我們的年度職業介紹日，我們仍然在尋找志願者和/或嘉賓來演講。如果您有興趣，請電郵Debbie陳老師 [dchan@cps.edu](mailto:dchan@cps.edu)了解更多信息。

和往常一樣，希望你們有一個美妙的星期。

謝謝！

校長戴維斯梅綺雯